
ALUEVAALIT- AVAIN TULEVAISUUDEN SOTE-PALVELUIHIN VAIKUTTAMISEEN 

 

Savonlinnan sosialidemokraattisen kunnallisjärjestön edustajiston syyskokous painottaa aluevaalien 

äänestämisen tärkeyttä. Aluevaalien osalta olemme Savonlinnalaisille tarjottavien sote-palveluiden 

puolestapuhujia. Meille on tärkeää kuntalaisten palveluiden saavutettavuus kiireettömässä, sekä akuutissa 

kiireellisessä hoidon tarpeessa. 

Savonlinnalaiset sosialidemokraatit haluavat varmuuden Savonlinnan keskussairaalan palveluiden 

säilyttämisestä vähintäänkin nykyisellä palvelutasolla. Meillä ei ole varaa menettää sairaalamme 

yhteispäivystystä ja Savonlinnan, sekä koko seudun elinvoimaisuutta 

 

Hoitopolkujen tulee olla suoria ja jokaisen asiakkaan kohdalla tulee tavoitella laadukasta, tasalaatuista ja 

yhtenäistä hoitoa.  Hoitoketjun valinnassa tulee ohjata sopivimpaan suuntaan huomioiden sekä potilaan 

omat voimavarat että sairauden haasteellisuus. Haluamme sote-palveluiden turvaamisen laadukkaina, 

yhdenvertaisesti saavutettavina myös tulevaisuudessa.  

 

Emme ole hyväksyneet Savonlinnan kaupungin Itä-Savon sairaanhoitopiirille esittämiä säästötavoitteita. 

Säästöillä heikennetään hoitoon pääsyä ja mahdollisia palveluiden heikennyksiä emme saa takaisin. Emme 

voi samalla kertoa palveluiden saavutettavuuden parantamisesta ja miljoonien säästötavoitteista.  

 

Demarit painottavat Savonlinnan kaupunginhallinnon kehittämistä ja avoimempaa neuvottelukulttuuria. 

Savonlinnan kaupungin neuvottelukulttuurista on nykyisin tullut vahvasti virkamieshallinnon omien 

näkemysten eteenpäin viemisen tahtotila. Savonlinnaan tulee saada läpinäkyvä päätöksienteko kulttuuri, 

sekä neuvottelujen suhteen monitahoisempaa osallistujien määrää. 

Meillä demareilla on yhteinen näkemys, kaipaamme hyvää avointa neuvottelua ja tahtoa neuvotella 

yhdessä, vain näin Savonlinna voi olla jatkossakin elinvoimainen kaupunki. 
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